
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 23. september 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 437
Vil ministeren redegøre for de faglige bevæggrunde for, at knækket i undervisningstaxa-
metrene på de gymnasiale uddannelser er opgjort på antallet af årselever på institutions- 
og ikke afdelingsniveau, og vil ministeren henvise til belæg for, at stordriftsfordele også 
findes på institutioner med flere små afdelinger af erhvervsgymnasier i forskellige byer?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sofie Lippert (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på sofie.lippert@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Karina Adsbøl
formand
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